

压砂型环氧彩砂地坪涂装 环氧砂浆地坪涂装 环氧树脂地坪

产品名称	压砂型环氧彩砂地坪涂装 环氧砂浆地坪涂装 环氧树脂地坪
公司名称	佛山市华龙建筑装饰工程有限公司
价格	.00/普通
规格参数	
公司地址	佛山南海区桂城简平路1号天安数码城天安发展大厦502室
联系电话	0757-81857188 13927751408

产品详情

地坪漆施工，性能特点优异，施工工艺精湛，适用范围广 使用范围：适用于医院、学校、办公室、高级娱乐场所、居室客厅、大型超市等要求美观、清洁的场所，更适用于高要求的厂房、仓库等有清洁、防水、耐磨、抗重压、耐化学性能等场所。 Be applicable for hospital, school, casino, living room, super-market and other fields where beauty and cleaning are particularly required. Be more suitable for high graded factory building, warehouse where cleaning, water-proof, abrasion resistance, weight bearing and chemical resistance are required.

性能特点：1、色彩丰富、质感强烈、极具现代装饰风格；

2、地面整体无缝，可以制作团，外观高雅豪华；

3、附着力好，耐磨、耐冲击好，硬度高，适用寿命长；4防潮，耐化学试剂，酸、碱、盐等；

5、有哑光、半光、高光；防滑、平滑等类型；6、无放射性污染、无有害气体释放，为绿色环保产品。

1、 Colorful, perfect texture and modern style. 2、 Seamless, suitable for graphic and giving elegance 3、 Good adhesion, anti-abrasive, impact resistance, high hardness and long service life 4、 Humidity-proof of finished look including mat gloss, half-mat gloss, high gloss, anti-slip, and etc 5、 None irradiation, none emission of harmful gas, environment friendly 施工工艺：1、打磨。清理地面；2涂底漆；3、机械施工环氧彩砂压砂砂浆；

4、涂布透明面漆。 1、 Abrading and cleaning of floor 2、 Coating of primer 3、 Applying the epoxy color sand mortar